加地是

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

主办单位:中国统计学会

统计监督职能定位和实现路径探析 非齐次Hawkes模型在传染病实时预测中的应用 互联网有助于降低交易成本吗? 数字经济增加值规模测度

调研世界微信二维码



2021 总第329期

2

ISSN 1004-7794



调研世界

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

目 录

统计监督职能定位和实现路径探析 李	一辰	3
非齐次 Hawkes 模型在传染病实时预测中的应用 邓	雪凌	9
भारतम् ८		
调研报告		
经济增长质量对城市用地蔓延影响的差异性分析		
——以辽中南城市群为例 许芸鹭 顾文冠 雷	国平	19
子女随迁与农民工城市消费		
——基于身份认同的中介分析 何志鹏 余 康 李	雷	29
统计分析		
"一带一路"沿线国家营商环境对中国 OFDI 影响的实证研究		
——基于国别差异视角 曾 慧 乔柳玲 贾丽娜 张	静	38
互联网有助于降低交易成本吗?		
——以粮食批发价格为例 曹宝明 冯 睿 刘	婷	46
专题研究		
数字经济增加值规模测度 朱发仓 乐冠岚 李伯	青倩	56
客观赋权法的适用性检验及应用建议		
——以突出局部差异赋权法为例	鸠宇	65
基于 K-means 聚类算法的问卷分割设计	霄	74

热点聚焦

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

CONTENT

Hot Spot
Analysis on the Function Positioning and Realization Path of Statistical Supervision Li Yichen (3)
Non-homogeneous Hawkes Model and Its Application in Projections of Outbreak Size of Epidemics
Deng Xueling (9)
Research Report
Difference Analysis of the Impact of Economic Growth Quality on Urban Land Use Spread
——Taking the City Group in Central and Southern Liaoning as an Example
······ Xu Yunlu Gu Wenguan Lei Guoping (19)
Children's Migration and Migrant Workers' Urban Consumption
——Intermediary Analysis based on Identity · · · · · · He Zhipeng Yu Kang Li Lei (29)
Statistical Analysis
Empirical Study of the Influence of the Business Environment of Countries Along the
"One Belt One Road" on China's OFDI
——Based on the Perspective of Country Differences
Whether the Internet Help Reducing Transaction Costs
——Taking Grain Wholesale Price as an Example · · · · · Cao Baoming Feng Rui Liu Ting (46)
Special Research
The Estimation of Added Value of Digital Economy Zhu Facang Le Guanlan Li Qianqian (56)
Applicability Test and Application Suggestions of Objective Weighting Method
——Taking Local Difference-driven Weighting Methods as an Example · · · · Chen Pengyu (65)
Split Questionnaire Design based on K-means Clustering Algorithm Wang Xiaoning Wang Xiao (74)